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Mestské zastupiteľstvo Svit  

Vo Svite 4.10.2024 

Zápisnica 

 
z 14 riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva konaného dňa 26.9.2024 

Otvorenie: 15:30 hod. 

Ukončenie: 20:00 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

PROGRAM: 
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Plnenie uznesení MsZ, správa o vykonaných kontrolách 

4. Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné odpovede na 

interpelácie 

5. Zámer založenia obchodnej spoločnosti „Sociálny podnik mesta Svit, s.r.o.“, za účelom 

priznania štatútu registrovaného sociálneho podniku r.s.p. 

6. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Svit č. 5/2024 o určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov alebo nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Svit 

7. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Svit č. 6/2024 o prideľovaní bytov vo vlastníctve 

mesta 

8. Dodatok č. 8/2024 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Svit č. 6/2018 

o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za sociálne služby 

9. Prehodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Svit 2021-2025 

10. Správa o činnosti Mestskej polície Svit za obdobie 01.01.2024 – 30.06.2024 

11. Zmena člena školskej rady MŠ Mierová Svit 

12. Predaj pozemku parc. č. 451/413, k.ú. Svit 

13. Prenájom majetku Mesta Svit za zvýhodnené nájomné v zmysle Článku VI, § 14, bod 14, 

písm. h) platných Zásad hospodárenia s majetkom Mesta Svit 

14. Majetkovoprávne usporiadanie užívaných pozemkov 

15. Zverenie majetku do správy Technickým službám Mesta Svit 

16. Zverenie majetku do správy Technickým službám Mesta Svit – stavba súp. č. 1037, ul. 

Hlavná Svit 

17. Prenájom časti pozemku parc. č. KN-C 205/8 k.ú. Svit 

18. Prenájom časti pozemku parc. č. KN-C 451/137, k.ú. Svit 

19. Prenájom časti pozemku parc. č. KN-C 187, k.ú. Svit 

20. Zriadenie vecného bremena na uloženie inžinierskych sietí na stavbu „Rozšírenie a 

úprava NN“ ul. Štúrova 

21. Zriadenie vecného bremena na uloženie inžinierskych sietí na stavbu „Preložka VN 

vedenia do zeme“ 

22. Prenájom pozemkov pri bytových domoch na ulici Štefánikovej vo Svite 
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23. Návrh na zmenu uznesenia č. 41/2024 zo dňa 25.04.2024 

24. Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Svit k Záverečnému účtu Mesta Svit za rok 2023 

25. Návrh Záverečného účtu Mesta Svit za rok 2023 

26. BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o. – Výročná správa za rok 2023 

27. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2024 

28. Vyjadrenie k žalobe o preskúmanie zákonnosti Uznesenia Mestského 

zastupiteľstva mesta Svit č. 84/2023 zo dňa 28.09.2023 

29. Žiadosť o schválenie finančnej rezervy v rozpočte 

30. Interpelácie poslancov 

31. Diskusia 

32. Záver 

K 1: 

Otvorenie 

D. Vojsovičová privítala všetkých prítomných na 13. riadnom zasadnutí Mestského 
zastupiteľstva.  

Prítomných: 8 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

Neprítomní 4 poslanci (M. Bezák, L. Kalász, E. Kačmarčíková 
I. Švagrovská) 

D. Vojsovičová konštatovala, že prítomných je 8 poslancov, teda MsZ je uznášania 
schopné.  

K 2:  

Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  

D. Vojsovičová -za overovateľov zápisnice boli primátorkou určení: 

 1. J. Bobulová 2. M. Hollý 

 - do návrhovej komisie boli navrhnutí:  

 1. M. Šramková 2. I. Zima 

 - za zapisovateľku bola určená: J. Špiaková 

Hlasovanie za NK 

Prítomných: 8 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

Neprítomní 4 poslanci (M. Bezák, L. Kalász, E. Kačmarčíková 
I. Švagrovská) 

 
Za návrh: 7 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 

Jambor, D. Martinková, M. Míčka, I. Zima) 
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 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  1 poslankyňa (M. Šramková) 

D. Vojsovičová  dala hlasovať o zverejnenom programe 14. riadneho zasadnutia 
MsZ 

Uzn. č. 49/2024: Program 14. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 
mesta Svit dňa 26.9.2024 

Hlasovanie za predložený program 

Prítomných: 8 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

Neprítomní 4 poslanci (M. Bezák, L. Kalász, E. Kačmarčíková 
I. Švagrovská) 

 
Za návrh: 8 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 

Jambor, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová - otvorila diskusiu na predkladanie návrhov na vypustenie bodov 
schváleného programu 

 - neboli predložené žiadne návrhy 

D. Vojsovičová  - otvorila diskusiu na predkladanie návrhov na doplnenie 
schváleného programu  

J.Hutník  - dal návrh na doplnenie dvoch bodov programu. O body 28. 
Vyjadrenie k žalobe o preskúmanie zákonnosti Uznesenia 
Mestského zastupiteľstva mesta Svit č. 84/2023 zo dňa 
28.09.2023 a 29. Žiadosť o schválenie finančnej rezervy 
v rozpočte, s prečíslovaním pôvodných bodov 28 až 30 ako body 
30 až 32 

Uzn. č. 50/2024: Doplnenie programu 14. zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

Hlasovanie o doplnení programu  

Prítomných: 9 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, 
M. Jambor, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

Neprítomní 3 poslanci (L. Kalász, E. Kačmarčíková I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 9 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, 

M. Jambor, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 



4 
 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová - konštatovala, že uznesenie bolo schválené a body budú zaradené 
do programu 

K 3: 

Uzn. 51/2024:  Plnenie uznesení MsZ, správa o vykonaných kontrolách 

D. Meriačová - informovala o Správe o plnení uznesení prijatých MsZ vo Svite za 
kontrolované obdobie roka 2024 a predchádzajúceho obdobia 
a o Správe o vykonaných kontrolách. Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
3:25 do 8:29. 

D. Vojsovičová  - otvorila rozpravu k bodu programu č. 3 

 - bez pripomienok   

J. Hutník  - prečítal návrh uznesenia 

Hlasovanie za bod č. 3 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo schválené 

  - konštatovala, že predložená Správa o vykonaných kontrolách 
potvrdila, že samospráva vykonáva prácu s rozpočtom mesta 
odborne a zákonne. Poďakovala zamestnancom Mestského 
úradu za zodpovednú a odbornú prácu.  

K 4: 

Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné odpovede 

na interpelácie 

J. Hutník  - konštatoval, že na 13. Mestskom zastupiteľstve bolo podaných 7 
interpelácií poslancov MsZ, od p. poslanca L. Kalásza a p. 
poslankýň D. Martinkovej, I. Švagrovskej, J. Bobulovej 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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a M. Šramkovej. Odpovede na interpelácie boli zaslané poslancom 
elektronicky dňa 28.5.2024. Následne interpelácie prečítal. 
Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
10:25 do 46:54. 

K5:  

Uzn. č. 52/2024:  Zámer založenia obchodnej spoločnosti „Sociálny podnik 
mesta Svit, s.r.o.“, za účelom priznania štatútu registrovaného 
sociálneho podniku r.s.p. 

D. Vojsovičová  - požiadala o prečítanie dôvodovej správy vedúcu odd. VVSaSČ, 
Petronelu Bockovú  

P. Bocková -  prečítala dôvodovú správu. V súvislosti s napĺňaním vytýčených 
cieľov a priorít v sociálnej oblasti, vyplývajúcich zo strategického 
dokumentu „Komunitný plán sociálnych služieb“,  má mesto záujem 
využiť jeden z aktívnych nástrojov sociálnej ekonomiky, a to 
možnosť sociálneho podnikania, ktoré zákon č. 112/2018 Z.z. o 
sociálnej ekonomike a sociálnych podnikoch a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov (ďalej len „zákon č. 112/2018 Z.z.“) definuje ako 
osobitný typ podnikania, ktorého hlavným cieľom je dosahovanie 
pozitívneho sociálneho vplyvu. Jednou z možností sociálneho 
podnikania je vytvorenie integračného sociálneho podniku, ktorý 
bude zamestnávať práve osoby znevýhodnené a zraniteľné tak, ako 
ich definuje zákon č. 112/2018 Z. z. Pozitívny sociálny vplyv 
takéhoto sociálneho podniku spočíva v podpore zamestnanosti, 
a to najmä zamestnávaním znevýhodnených a zraniteľných osôb. 
Integračný podnik na to, aby dosiahol pozitívny sociálny vplyv, musí 
zamestnávať najmenej 30 % znevýhodnených a/alebo zraniteľných 
osôb z celkového počtu zamestnancov. Informovala o Hlavých 
predmetoch činností sociálneho podniku, ktorými by boli 
Pohostinská činnosť a výroba hotových jedál určených na priamu 
spotrebu mimo prevádzkových priestorov, prevádzkovanie čistiarne 
a práčovne a čistiace a upratovacie služby. Informovala aj 
o ďalších činnostiach, ktoré budú zapísane v ORSR, pre možnosť 
rozširovania činnosti do budúcna. Informovala hlavných 
odberateľoch a príjemcoch sociálnych služieb. 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že zámer bol prerokovaný vo finančnej komisií aj 
v komisii zdravotnej, sociálnej, bytovej a verejného poriadku. 

 - otvorila rozpravu k bodu č. 5 

 - bez pripomienok 

D. Vojsovičová  - prečítala návrh uznesenia  

 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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Hlasovanie za bod č. 5 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 6: 

Uzn. 53/2024: Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Svit č. 5/2024 o určení 
výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov 
alebo nákladov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Svit 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu. Z dôvodu deficitu bežného rozpočtu na 
uhradenie výdavkov miezd a odvodov Základnej umeleckej školy 
SŠ Mierovej, zvýšení príspevku do školského klubu na obidvoch 
základných školách a príspevku na dieťa do materskej školy bol 
spracovaný nový návrh VZN o určení výšky mesačného príspevku 
na úhradu výdavkov a nákladov v základných školách a materskej 
škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Svit. Informoval 
o zmenám oproti VZN č. 7/2023. Tento návrh bol predložený 
z dôvodu navýšenia odvodov do sociálnej poisťovne a tiež 
navýšenia cien energií. Prerokované v Mestskej rade mesta Svit 
dňa 10.06.2024. Mestská rada mesta Svit odporúča navrhované 
všeobecne záväzné nariadenie schváliť. Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
50:50 do 52:45. 

D. Vojsovičová  - otvorila rozpravu k bodu programu č. 6. 

 - bez pripomienok 

D. Vojsovičová - prečítala návrh uznesenia 

Hlasovanie za bod č. 6 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K7: 

Uzn. 54/2024: Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Svit č. 6/2024 o prideľovaní 
bytov vo vlastníctve mesta 

J. Hutník  - podotkol, že predkladanému VZN boli dané aj pripomienky od 
občana mesta Svit, ktoré boli aj prerokované na komisií. Poprosil p. 
Bockovú, aby po prečítaní dôvodovej správy prečítala aj výsledok 
prerokovania týchto pripomienok.   

P. Bocková  - prečítala dôvodovú správu aj s výsledkom prerokovania 4 
pripomienok od občana mesta Svit. Informovala, že ide o 12 zmien 
vo VZN, ktoré sú podrobne rozpísané v dôvodovej správe, ktorá 
bola poslancom MsZ predložená. Následne sa venovala 
pripomienkam od občana mesta. Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od: 
54:40 do 58:11. 

D. Vojsovičová  - otvorila rozpravu k bodu programu č. 7. 

I. Zima  - opýtal sa na § 4 ods. 10, kde sa v pôvodnom aj novom znení 
hovorí o tom, že ak žiadateľ odmietne ponuku na nájom bytu, 
o ktorý v žiadosti prejavil záujem a nedôjde k uzatvoreniu nájomnej 
zmluvy zo strany žiadateľa, žiadateľ bude vyradený zo zoznamu 
žiadateľov na dobu 12 mesiacov. Tento bod sa poslancovi zdal 
prísny. Opýtal sa preto, či je to tak dané z dôvodu nejakej zlej 
skúsenosti. Dokáže si totiž predstaviť, že niekto byt odmietne napr. 
kvôli zlému technickému stavu. Chcel by preto vedieť aká je prax, 
pretože dôvody na odmietnutie môžu byť rôzne.  

M. Šramková - konštatovala, že s prideľovaním bytov mala komisia veľa 
negatívnych skúseností. Žiadatelia dostali byt, ktorý sa uvoľnil a bol 
im pridelený, ale nechceli sa doň nasťahovať, pretože im 
nevyhovovalo, že bol napr. na Mladosti a nie oproti Zdravotnému 
stredisku a veľmi vymýšľali. Takže to nebolo kvôli technickému 
stavu. Mali sme s tým veľa nepríjemností. 

I. Zima - nesúhlasím, ale ďakujem za vysvetlenie. 

P. Bocková  - povedala, že v  poradovníku sa začali kumulovať ľudia, ktorým bol 
ponúknutý nájomný byt, ale nezobrali ho. Takže z toho dôvodu sa 
pristúpilo k tomuto opatreniu. 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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D. Vojsovičová  - opýtala sa, či tieto dôvody boli naozaj, také, že žiadateľom 
nevyhovoval byt a chceli iný, teda chceli čakať na ponuku bytu, 
ktorý by im vyhovoval? 

P. Bocková  - odpovedala, že áno.    

D. Vojsovičová - prečítala návrh uznesenia k bodu programu č. 7 

 - dala hlasovať k bodu programu č. 7 

Hlasovanie za bod č. 7 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 8: 

Uzn. 55/2024: Dodatok č. 8/2024 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Svit 
č. 6/2018 o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za 
sociálne služby 

D. Vojsovičová  - požiadala o prečítanie dôvodovej správy vedúcu odd. VVSaSČ, 
Petronelu Bockovú 

P. Bocková  - prečítala dôvodovú správu. Na komisii zdravotnej, sociálnej, 
bytovej a verejného poriadku pri MsZ mesta Svit bol prerokovaný 
návrh dodatku k VZN o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách 
za sociálne služby. Dodatok upravuje formálne zmeny, ktoré 
nemajú dopad na úhradu za sociálne služby. Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
1:01:30 do 1:03:06. 

D. Vojsovičová  - otvorila rozpravu k bodu č. 8  

- bez pripomienok 

D. Vojsovičová  - prečítala návrh uznesenia  

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s


9 
 

Hlasovanie za bod č. 8 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 9: 

Uzn. 56/2024: Prehodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Svit 
2021-2025 

D. Vojsovičová  - požiadala o prečítanie dôvodovej správy vedúcu odd. VVSaSČ, 
Petronelu Bockovú. 

P. Bocková  - informovala, že Komunitný plán sa prehodnocuje každoročne 
v zmysle zákona č. 448/2008 Z. o sociálnych službách Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
1:04:18 do 1:05:22. 

D. Vojsovičová  - otvorila rozpravu k rozsiahlej dôvodovej správe 

 - bez pripomienok  

D. Vojsovičová  - prečítala návrh uznesenia  

Hlasovanie za bod č. 9 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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K 10: 

Uzn. 57/2024: Správa o činnosti Mestskej polície Svit za obdobie 01.01.2024 – 
30.06.2024 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že predkladaná správa bola poslancom zaslaná 
elektronicky. Vyzvala náčelníka Mestskej polície s otázkou, či chce 
ku správe niečo dodať. 

M. Klimko  - odpovedal, že nechce nič dodať. Konštatoval, že správa bola 
obsiahla.  

D. Vojsovičová  - otvorila rozpravu k bodu programu č. 10 

M. Jambor - opýtal sa na návrh opatrení, kde ho zaujali 2 vety. Opýtal sa nich 
preto náčelníka MsP. Išlo o vety: Plnenie všetkých úloh nie je 
v súčasnej dobe možné v plnej miere zabezpečiť s existujúcim 
počtom príslušníkov MsP Svit. Opýtal sa preto, že čo s tým, či sa 
budú prijímať noví príslušníci MsP. A druhá veta: tu je potrebné 
zdôrazniť, že plnenie niektorých špecifických úloh si priamo 
vyžaduje dvojčlennú policajnú hliadku za účelom dokumentovania 
protiprávnych konaní. To znamená, že v prípadoch, kde si situácia 
vyžaduje dvojčlennú hliadku chodí v súčasnosti iba jeden 
príslušník?  

M. Klimko  - odpovedal na otázky: nastala taká situácia, že môj zástupca 
odišiel do dôchodku, a jeden policajt, p. Olej zo zdravotných 
dôvodov dal výpoveď. Mali sme také nešťastné obdobie, kedy 
neboli ľudia, slúžil som teda aj ja. Ale už sú prijatí dvaja nový 
zamestnanci. 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že ideme do stavu 10 zamestnancov, aby bola 
pokrytá zmennosť, ale aby bol aj dodržaný rozpočet. 

D. Martinková  - opýtala sa na zloženie MsP pri počte 10 zamestnancov. 

M. Klimko - odpovedal, že to znamená 8 policajtov, 1 administratívna 
pracovníčka a náčelník 

J. Bobulová  - opýtala sa, či sa desiati vojdú do rozpočtu 

D. Vojsovičová - konštatovala, že áno. V aktuálnom plnení sa ukazuje, že áno. 

D. Martinková  - konštatovala, že pôvodne boli v štruktúre 10+2, keď bol 
zostavovaný rozpočet, takže vojsť do rozpočtu by ste mali. 

D. Vojsovičová prečítal návrh uznesenia k bodu programu č. 10 

D. Vojsovičová  dala hlasovať k bodu programu č. 10 

Hlasovanie k bodu programu č. 10 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
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Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté. 

K 11: 

Uzn. 58/2024: Zmena člena školskej rady MŠ Mierová Svit 

J. Hutník  prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 11. Dňa 20.05.2024 
požiadala MUDr. Lenka Sako o ukončenie členstva v Rade MŠ 
Mierová vo Svite (ďalej len „RŠ“) a členstva v Komisii zdravotnej, 
sociálnej, bytovej a verejného poriadku pri MsZ mesta Svit.Funkčné 
obdobie RŠ je do 27.10.2025.V dôvodovej správe je uvedené aj 
súčasné zloženie školskej rady. Komisia školstva, kultúry, športu, 
mládeže, regionálneho rozvoja a mediálna pri MsZ mesta Svit 
navrhuje delegovať za člena RŠ PhDr. Mgr. Ladislava 
Kalásza.Komisia zdravotná, sociálna, bytová a verejného poriadku 
pri MsZ mesta Svit vzala vzdanie sa členstva na vedomie. 

D. Vojsovičová otvorila rozpravu k bodu programu č. 11 

 - bez pripomienok 

D. Vojsovičová prečítala návrh uznesenia k bodu programu č. 11 a dala hlasovať 
k bodu programu č. 11 

Hlasovanie k bodu programu č. 11 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 9 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, 

M. Jambor, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  1 poslankyňa (E. Kačmarčíková) 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 
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K 12: 

Uzn. 59/2024: Predaj pozemku parc. č. 451/413, k.ú. Svit 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 12. Mesto Svit 
obdržalo žiadosť od Eleonóry Drobuliakovej o odkúpenie pozemku 
v k.ú. Svit, KN-C č. 451/413 o výmere 20 m2, z dôvodu 
majetkovoprávneho usporiadania pozemku v lokalite Podskalka 
pod existujúcou cca 50 ročnou stavbou s betónovými základmi a 
drevenou konštrukciou. Finančná komisia odporúča odpredaj 
pozemku za cenu 25,-- €/m2. Zdôvodnenie kúpnej ceny v súlade s 
§9a, odsek 15, písm. f), bod 3, druhá veta zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí, podľa ktorého sa znalecký posudok nevyžaduje, ak 
hodnota majetku obce neprevyšuje 3000 eur na základe 
preukázateľného porovnania s obdobným majetkom obce alebo 
inou verejne dostupnou ponukou na predaj obdobnej veci. Mesto 
Svit v predmetnej lokalite Pod Skalkou predávalo na ul. Železničná 
pozemky za kúpnu cenu vo výške 25,-- €/m2, pričom všeobecná 
hodnota nehnuteľnosti bola stanovená znaleckým posudkom č. 
111/2024, zo dňa 03.04.2024, vypracovaným znalcom v odbore 
stavebníctvo Ing. Jozefom Záhradníkom, vo výške 20,92 €/m2. 
Zámer predaja majetku Mesta Svit podľa Článku V, § 11, bod 11., 
písm. f), platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta Svit, ako 
prípad hodný osobitného zreteľa bol od 04.06.2024 do 21.06.2024 
a opakovane od 25.06.2024, v súlade s §9a, odsek 15, písmeno f) 
bod 1., zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta 
Svit. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu programu č. 12 

 - bez pripomienok 

J. Hutník  - prečítal návrh uznesenia k bodu programu č. 12. Konštatoval, že 
uznesenia sú rozsiahle, nakoľko pri predajoch sú zvlášť hlasovania 
pri konštatovaní a zvlášť pri predaji. Je to v zmysle usmernenia 
katastrálneho úradu, pretože mestu nechceli zapisovať kúpne 
zmluvy, pretože oni to potrebujú mať v takomto znení.  

D. Vojsovičová  dala hlasovať k bodu programu č. 12 

Hlasovanie k bodu programu č. 12  

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 
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 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

Uzn. 60/2024: Predaj pozemku parc. č. 451/413, k.ú. Svit 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

Hlasovanie k bodu programu č. 12  

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 13: 

Uzn. 61/2024: Prenájom majetku Mesta Svit za zvýhodnené nájomné v zmysle 
Článku VI, § 14, bod 14, písm. h) platných Zásad hospodárenia 
s majetkom Mesta Svit 
Občianske združenie ROZPUK, Nová 815/11, 05921 Svit 
Občianske združenie ÚDER SRDCA, Nová 861/25, 05921 Svit 

J. Hutník  prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 13. Mesto Svit 
dlhodobo podporuje organizácie a združenia, pôsobiace v oblasti 
športu, kultúry, poskytovania sociálnych služieb a zlepšovania 
komunitného života v meste tým, že jednotlivým subjektom 
poskytuje prenájom priestorov vo vlastníctve mesta za zvýhodnené 
nájomné. Uzatvorenie nájomnej zmluvy na dobu neurčitú a za 
zvýhodnené nájomné vo výške 1,-- €/predmet nájmu / rok podľa 
Zásad hospodárenia s majetkom mesta Svit, Článok VI., § 14, bod 
14 písm. h) a § 14, bod 13 písm. d) sa týchto subjektov: Občianske 
združenie ROZPUK  a Občianske združenie ÚDER SRDCA, 
Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
1:15:50 do 1:17:07. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu programu č. 13. 

J. Bobulová  - opýtala sa, kto je OZ Úder srdca. 

D. Vojsovičová  - odpovedala, že Batida. 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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J. Bobulová - opýtala, sa, že prečo Batida, ako zárobkovo činná žiada o takýto 
prenájom.   

D. Vojsovičová - konštatovala, že v meste je viac zárobkovo činných združení a tiež 
žiadajú o dotácie a úľavy.  

D. Martinková  - konštatovala, že tento problém preberali aj na finančnej komisií. 
Kde bola daná požiadavka, aby Batida urobila aj nejaké vystúpenia 
pre mesto, keďže sú zárobkovo činní a majú nájom za 1 €. 

D. Vojsovičová  - informovala, že toto je zakomponované v zmluve. Batida robí 3 
vystúpenia ročne, pre mesto zadarmo. 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.13. 

Hlasovanie k bodu č.13  

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 
 
D. Vojsovičová  - vyhlásila 5 min prestávku  

K 14: 

Uzn. 62/2024: Majetkovoprávne usporiadanie užívaných pozemkov 
     Ing. Peter Holota, Mgr. Petronela Holotová, Uherova 2909/29, 058 01 Poprad 

 

J. Hutník - prečítal dôvodovú správu. Mesto Svit obdržalo žiadosť od Ing. 
Petra Holotu s manželkou Mgr. Petronelou Holotovou o odkúpenie 
časti pozemku v k. ú. Svit, z parc. KN-C č. 462/185 o výmere 4 m2, 
z dôvodu majetkovoprávneho usporiadania pozemku v záhradkovej 
osade Breziny, kde pri výstavbe „Hospodárskej budovy“ na základe 
Stavebného povolenia č. 288/2022/03-To, došlo omylom k 
posunutiu stavby za hranicu pozemku žiadateľov, čo zistili až pri 
geodetickom zameraní. Pri obhliadke sme zistili, že žiadatelia 
užívajú aj časť pozemkov vo vlastníctve mesta Svit za predmetnou 
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stavbou o výmere 104 m2, a to z parc. KN-C č. 462/185 časť o 
výmere 43 m2 a z parc. KN-C č. 462/225 časť o výmere 61 m2. 
Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s 
1:21:05 do 1:23:18. 

D. Vojsovičová otvorila rozpravu k bodu programu č. 14. 

 - bez pripomienok  

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová  dala hlasovať k bodu programu č.14 

Hlasovanie k bodu č.14 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

Uzn. 63/2024: Majetkovoprávne usporiadanie užívaných pozemkov 
Ing. Peter Holota, Mgr. Petronela Holotová, Uherova 2909/29, 058 01 Poprad 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

Hlasovanie k bodu č.14 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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Uzn. 64/2024: Majetkovoprávne usporiadanie užívaných pozemkov 
Ing. Peter Holota, Mgr. Petronela Holotová, Uherova 2909/29, 058 01 Poprad 

J. Hutník – prečítal návrh uznesenia 

Hlasovanie k bodu č.14 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 15: 

Uzn. 65/2024: Zverenie majetku do správy Technickým službám Mesta Svit 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu č. 15 programu. Zverenie 
majetku do správy upravuje § 8 platných  Zásad hospodárenia 
s majetkom Mesta Svit. V zmysle § 6 ods. 1 písmeno u)  zásad, 
schvaľuje zverenie nehnuteľného  majetku do správy mestské 
zastupiteľstvo. Mestskému zastupiteľstvu mesta Svit predkladáme 
návrh na zverenie majetku do správy príspevkovej organizácii 
mesta – Technickým službám Mesta Svit, konkrétne majetku 
nadobudnutého na základe projektov Vodozádržné opatrenia 
v meste Svit a Revitalizácia vnútroblokov sídlisk Jilemnického 
a Kapitána Nálepku. Uznesenie Komisie finančnej, správy majetku 
mesta, podnikateľských činností, obchodu, služieb a cestovného 
ruchu zo dňa 4.6.2024:Komisia berie zverenie majetku mesta do 
správy TS Mesta Svit na vedomie. Prerokované v Mestskej rade 
mesta Svit dňa 10.06.2024. Mestská rada mesta Svit odporúča 
navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu programu č. 15 

 - bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.15. 
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Hlasovanie k bodu č.15 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

Uzn. 66/2024: Zverenie majetku do správy Technickým službám Mesta Svit 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.15. 

Hlasovanie k bodu č.15 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 16: 

Uzn. 67/2024: Zverenie majetku do správy Technickým službám Mesta Svit – 
stavba súp. č. 1037, ul. Hlavná Svit 

 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 16. TS Mesta Svit, 
vzhľadom k rozšíreniu vozového parku a techniky, požiadali Mesto 
Svit o zverenie do správy stavby, ktorú má aktuálne v nájme Martin 
Kubus Autocentrum Efekt, Hlavná 502/39, 059 21 Svit. Dňa 
03.04.2024 požiadal nájomca Martin Kubus Autocentrum Efekt 
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o ukončenie nájomnej zmluvy uzatvorenej dňa 17.09.2003, 
z dôvodu ukončenia autoopravárenskej činnosti firmy. Nájom 
priestorov bude ukončený dohodou zmluvných strán ku dňu 
30.06.2024. Uznesenie Komisie finančnej, správy majetku mesta, 
podnikateľských činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu zo 
dňa 4.6.2024: Komisia berie zverenie majetku mesta do správy TS 
Mesta Svit na vedomie. 

D. Vojsovičová otvorila rozpravu k bodu programu č. 16 

 - bez pripomienok 

J. Hutník prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová dala hlasovať k bodu programu č.16 

Hlasovanie k bodu č.16 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté. 

K 17: 

Uzn. 68/2024: Prenájom časti pozemku parc. č. KN-C 205/8 k.ú. Svit  
Matúš Duraj, Štefánikova 282/27, 059 21 Svit 

J. Hutník - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 17. Matúš Duraj, 
bytom Štefánikova 282/27, Svit žiada o prechod nájmu na prenájom 
časti pozemku KN-C parc. č. 205/8 o výmere 2819 m2 v časti 
o výmere 25,60 m2, nachádzajúci sa na ulici Štefánikova vo Svite. 
Predmetný pozemok je užívaný ako záhrada vlastníkom bytu na 
základe nájomnej zmluvy. Predošlá nájomná zmluva na tento 
pozemok bola uzatvorená s nájomníčkou Evou Durajovou, pričom 
žiadateľ je nový vlastník bytu č. 8. Stanovisko komisie finančnej, 
správy majetku mesta, podnikateľských činností, obchodu, služieb 
a cestovného ruchu zo dňa 14.5.2024: Komisia odporúča schváliť 
prenájom pozemku v zmysle návrhu. 

D. Vojsovičová otvorila rozpravu k bodu programu č. 17 
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 - bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.17 

Hlasovanie k bodu č.17 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 18: 

Uzn. 69/2024: Prenájom časti pozemku parc. č. KN-C 451/137, k.ú. Svit 
Slovak Parcel Service  s.r.o., Senecká cesta 1, 900 28 Ivanka pri Dunaji 

 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 18. Mesto Svit 
obdržalo žiadosť spoločnosti Slovak Parcel Service  s.r.o. 
o uzatvorenie nájomnej zmluvy na umiestnenie samoobslužného 
boxu BALÍKOVA rozmeru 1040 x 620 x 2400 mm, záber 1m2, ktorý 
slúži k vydávaniu a prijímaniu balíkov. Samoobslužný box je 
napájaný externou batériou a je vybavený solárnymi panelmi, tzv. 
fotovoltaika a mal by byť umiestnený na vhodnom pozemku, 
spevnenej vodorovnej ploche, mal by byť dostupný verejnosti 24 
hodín 7 dní v týždni, a zároveň miesto bude mať prístup k slnečnej 
energii. Mesto Svit navrhlo vhodné lokality na umiestnenie 
samoobslužného boxu, ktoré predložilo na rokovanie Komisii 
výstavby, životného prostredia, architektúry 
a urbanizmu. Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, 
architektúry a urbanizmu zo dňa 4.3.2024:Komisia odporúča 
prenájom pozemku v časti Pod Skalkou. Stanovisko komisie 
finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských činností, 
obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 14.5.2024: Komisia 
ponecháva bod v riešení – odporúča urobiť prieskum trhu na 
zistenie adekvátnej výšky nájomného.zo dňa 5.6.2024: Komisia 
odporúča prenájom za 50,- €/rok.Navrhujeme výšku nájomného 
100 €/m2/rok, spolu 100 €/rok. Minimálna výška nájomného 
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stanovená v zmysle Prílohy č. 1 Čl. II. bod 14 Zásad hospodárenia 
s majetkom mesta Svit v platnom znení, je vo výške 20 €/m2/rok. 

D. Vojsovičová otvorila rozpravu k bodu programu č. 18. 

 - bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.18. 

Hlasovanie k bodu č.18 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 19: 

Uzn. 70/2024: Prenájom časti pozemku parc. č. KN-C 187, k.ú. Svit 
Vlastníci bytov bytového domu súp. č. 283 na ulici Štúrovej vo Svite 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 19. Mesto Svit 
obdržalo žiadosť od vlastníkov bytov bytového domu súp. č. 283 
vo Svite, zastúpených  spoločnosťou KUSIMA, s.r.o. Svit ktorá je 
správcom bytového domu, o prenájom časti pozemku o výmere 
250 m2 z parc. č. KN-C 187. Žiadosť bola podaná v zastúpení 
vlastníkov bytov v bytovom dome, za účelom vytvorenia 
oddychovej zóny  (umiestnenie lavičiek, pieskoviska, preliezačky 
a pod). Výška nájomného je stanovená v zmysle Prílohy č. 1 Čl. II. 
bod 13 Zásad hospodárenia s majetkom mesta Svit v platnom 
znení  vo výške 1 €/1 m2/rok. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu programu č. 19 

M. Jambor - opýtal sa, či všetci nájomcovia súhlasili s vytvorením oddychovej 
zóny. 

K. Vaverčáková  - odpovedala, že si to odsúhlasili na domovej schôdzi. 
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J. Hutník - prečítal návrh uznesenia k bodu programu č. 19 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.19 

Hlasovanie k bodu č.19 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté  

K 20: 

Uzn. 71/2024: Zriadenie vecného bremena na uloženie inžinierskych sietí na 
stavbu „Rozšírenie a úprava NN“ ul. Štúrova 
Východoslovenskú distribučnú, a. s., Mlynská 31, 042 91 Košice  

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 20. Dňa 20.01.2022 
uzatvorilo Mesto Svit v súlade s uznesením Mestského 
zastupiteľstva mesta Svit č. 116/2020 zo dňa 24.09.2020, Zmluvu 
o uzatvorení budúcej zmluvy s budúcim oprávneným z vecného 
bremena, spoločnosťou Východoslovenská distribučná, a. s., IČO: 
36 599 361, Mlynská 31, 042 91 Košice a investorom stavby 
spoločnosťou ALPINA SK, s.r.o., IČO: 36 823 538, Bajkalská 
12985/9, 831 04 Bratislava, ktorej predmetom je uzatvorenie 
zmluvy o zriadení vecného bremena na uloženie inžinierskych sietí 
v rámci stavby „Rozšírenie a úprava NN“ ul. Štúrova, na dotknutých 
pozemkoch v k. ú. Svit. Východoslovenská distribučná, a. s. 
predložila geometrický plán č. 405/2022, úradne overený dňa 
10.08.2022, pod číslom G1-780/22, vyhotovený spoločnosťou 
GEODETING, s.r.o. Barčianska 68, 040 17 Košice, IČO: 
36 216 801, na porealizačné zameranie uloženia inžinierskych 
sietí. Následne mesto Svit v súlade so Zmluvou o uzatvorení 
budúcej zmluvy zo dňa 20.01.2022, vyzvalo investora o doloženie 
znaleckého posudku na stanovenie jednorazovej náhrady za 
zriadenie vecného bremena. Investor spoločnosť ALPINA SK, s.r.o. 
IČO: 36 823 538, Bajkalská 12985/9, 831 04 Bratislava, doložila 
znalecký posudok č. 26/2024, vyhotovený znalcom v odbore 
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stavebníctvo Ing. Pavlom Gejdošom, ul. Družstevná 617/50, 059 38 
Štrba, ktorým bola stanovená jednorazová náhrada za zriadenie 
vecného bremena v celkovej výške 1582,96 €. Stanovisko komisie 
výstavby, životného prostredia, architektúry a urbanizmu zo dňa 
03.09.2024: Komisia zobrala zriadenie vecného bremena na 
vedomie. Komisia finančná, správy majetku mesta, 
podnikateľských činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu zo 
dňa 09.09.2024: Komisia zobrala zriadenie vecného bremena na 
vedomie. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu programu č. 20 

 - bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia k bodu programu č. 20 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.20 

Hlasovanie k bodu č.20 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 21: 

Uzn. 72/2024: Zriadenie vecného bremena na uloženie inžinierskych sietí na 
stavbu „Preložka VN vedenia do zeme“ 
pre Východoslovenskú distribučnú, a. s., Mlynská 31, 042 91 Košice 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 21. Dňa 04.12.2017 
uzatvorilo Mesto Svit v súlade s uznesením Mestského 
zastupiteľstva mesta Svit č. 122/2017 zo dňa 26.10.2017, Zmluvu 
o uzatvorení budúcej zmluvy s budúcim oprávneným z vecného 
bremena, spoločnosťou Východoslovenská distribučná, a. s., IČO: 
36 599 361, Mlynská 31, 042 91 Košice a investorom stavby 
spoločnosťou CHEMOSVIT, a.s., IČO: 31 671 047, Štúrova 101, 
059 21 Svit, ktorej predmetom je uzatvorenie zmluvy o zriadení 
vecného bremena na uloženie inžinierskych sietí v rámci stavby 
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„Preložka VN vedenia do zeme“ na dotknutých pozemkoch v k. ú. 
Svit. Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, 
architektúry a urbanizmu zo dňa 03.09.2024: Komisia zobrala 
zriadenie vecného bremena na vedomie. Komisia finančná, správy 
majetku mesta, podnikateľských činností, obchodu, služieb 
a cestovného ruchu zo dňa 09.09.2024: Komisia zobrala zriadenie 
vecného bremena na vedomie. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu programu č. 21 

 - bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia k bodu programu č. 21 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.21 

Hlasovanie k bodu č.21 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 22: 

Uzn. 73/2024: Prenájom pozemkov pri bytových domoch na ulici Štefánikovej 
vo Svite 
Mgr. Petra Rezničáková, Mierová 788/7, 059 01 Spišská Belá 
Ing. Beáta Kokolusová, Nevädzová 14, 960 01 Zvolen 
Mgr. Valéria Krivoňáková, Štefánikova 309/15, 059211 Svit 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu č. 22. Mgr. Petra Rezničáková 
bytom Mierová 788/7, Spišská Belá žiada o prechod nájmu 
pozemku parc.č. KN-C 205/13 o celkovej výmere 2941 m2, a to  

v časti o výmere 49 m2 nachádzajúceho sa na ulici Štefánikovej vo 
Svite. Ing. Beáta Kokolusová bytom Nevädzová 14, Zvolen žiada 
o prechod nájmu pozemku parc.č. KN-C 9/11 o celkovej výmere 11 
753 m2, a to v časti o výmere 41,25 m2 nachádzajúceho sa na ulici 
Štefánikovej vo Svite. Mgr. Valéria Krivoňáková bytom Štefánikova 
309/15, Svit žiada o rozšírenie nájmu pozemku parc.č. KN-C 9/11 
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o celkovej výmere 11 753 m2 , nachádzajúceho sa na ulici 
Štefánikovej vo Svite, a to o časť pozemku o výmere 8,8 m2. 
Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
1:44:50 do 1:46:30. 

D. Vojsovičová otvorila rozpravu k bodu programu č. 22 

 - bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia k bodu programu MsZ č.22 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.  22 

Hlasovanie k bodu č. 22 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

Uzn. 74/2024: Prenájom pozemkov pri bytových domoch na ulici Štefánikovej 
vo Svite 
Mgr. Petra Rezničáková, Mierová 788/7, 059 01 Spišská Belá 
Ing. Beáta Kokolusová, Nevädzová 14, 960 01 Zvolen 
Mgr. Valéria Krivoňáková, Štefánikova 309/15, 059211 Svit 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia k bodu programu MsZ č.22 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.  22 

Hlasovanie k bodu č. 22 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

Uzn. 75/2024: Prenájom pozemkov pri bytových domoch na ulici Štefánikovej 
vo Svite 
Mgr. Petra Rezničáková, Mierová 788/7, 059 01 Spišská Belá 
Ing. Beáta Kokolusová, Nevädzová 14, 960 01 Zvolen 
Mgr. Valéria Krivoňáková, Štefánikova 309/15, 059211 Svit 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia k bodu programu MsZ č.22 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.  22 

Hlasovanie k bodu č. 22 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 23: 

Uzn. 76/2024:  Návrh na zmenu uznesenia č. 41/2024 zo dňa 25.04.2024 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 23. Uznesením MsZ 
mesta Svit č. 41/2024 bol schválený prenájom nebytového priestoru 
č. dverí 314 o  výmere  60,18 m2 v budove Zdravotného strediska 
vo Svite nájomcovi NeuroSvit s.r.o. Z dôvodu nesúladu schválenej 
výmery nebytového priestoru s  výmerou nebytového priestoru 
evidovanou Bytovým podnikom Svit s.r.o., je potrebné v uznesení 
schváliť zmenu výmery prenajímaného nebytového priestoru 
a celkovej výšky nájomného.Prerokované v Mestskej rade mesta 
Svit dňa 10.06.2024. Mestská rada mesta Svit odporúča 
navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová otvorila rozpravu k bodu programu č. 23 

 - bez pripomienok 
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J. Hutník prečítal návrh uznesenia k bodu programu č. 23. 

D. Vojsovičová dala hlasovať k bodu programu č.23 

Hlasovanie k bodu č. 23 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 24: 

Uzn. 77/2024: Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Svit k Záverečnému účtu 
Mesta Svit za rok 2023 

D. Meriačová  - prečítala dôvodovú správu k bodu programu č. 24, Stanovisko 
hlavnej kontrolórky mesta Svit k Záverečnému účtu Mesta Svit za 
rok 2023. Dostupné na  
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
1:52:00 do 2:09:50. 

D. Vojsovičová otvorila rozpravu k bodu programu č. 24 

 - bez pripomienok 

J. Hutník prečítal návrh uznesenia k bodu programu č. 24 

D. Vojsovičová  dala hlasovať k bodu programu č.24 

Hlasovanie k bodu č. 24 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 25: 

Uzn. 78/2024: Návrh Záverečného účtu Mesta Svit za rok 2023 

S. Vaščáková   - prečítala dôvodovú správu k bodu programu č. 25. Dostupné na  
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
2:10:40 do 2:16:20. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu programu č. 25 

 - bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.25 

Hlasovanie k bodu č. 25 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

 - dodala: práve ste schválili najdôležitejší dokument mesta Svit, 
hospodárenia našej samosprávy za rok 2023. Aj keď tento 
dokument schvaľujeme s trojmesačným oneskorením, jeho 
vážnosť a dosiahnuté výsledky stoja za povšimnutie a našu 
pozornosť. Správa kontrolórky potvrdila, že rozpočet mesta na rok 
2023 bol zostavený správne, vychádzajúc z reálnych predpokladov 
hospodárenia v našom meste. Teší ma najmä výsledok 
hospodárenia, ktorý bol dosiahnutý aj napriek realizácií rozsiahlych 
investícií v meste. Týmto hospodárením sa nám podarilo vytvoriť 
historicky najväčší objem rezervného fondu a to 489 000€. Časť 
týchto prostriedkov, verím tomu, bude použitá na skvelú a potrebnú 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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vec a to dozariadenie novej stavby Zariadenia pre seniorov 
v našom meste. Moje poďakovanie z tohto miesta patrí 
predovšetkým pracovníčke MsÚ pani Kataríne Kupčovej a p. Elene 
Veštúrovej z Podskalky, za zodpovednú prácu pri zostavení 
rozpočtu na rok 2023 a pracovníčkam ekonomického oddelenia 
MsÚ a vedúcej ekonomického oddelenia Sylve Vaščákovej za 
vypracovanie záverečného účtu. Ďakujem. 

K 26: 

Uzn. 79/2024:  BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o. – Výročná správa za rok 2023 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 26. BYTOVÝ 
PODNIK SVIT s.r.o. Svit je 100%-nou dcérou Mesta Svit. 
Hospodárením tejto spoločnosti sa na svojich zasadnutiach 
pravidelne zaoberá aj Dozorná rada. Dostupné na  
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
2:20:15. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu programu č. 26 

 - bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.26 

Hlasovanie k bodu č. 26 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 27: 

Uzn. 79/2024 Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2024 

 
 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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D. Vojsovičová - konštatovala, že tento bod pozostáva z niekoľkých častí, ktoré boli 
následne aj dopĺňané,  takže navrhla, aby k jednotlivým bodom bola 
rozprava zvlášť. Keď vzniknú otázky aby sa na nich hneď 
reagovalo, a by sa v tom poslanci nestratili. 

J. Hutník - prečítal prvý bod z dôvodovej správy – Firewall. Firewall je 
zariadenie ktoré chráni počítačovú sieť a počítače pred 
neoprávnenými zásahmi zo strany potenciálne nebezpečných 
hackerov, ako aj pred útokmi, prostredníctvom ktorých by mohli 
prevziať kontrolu nad zariadeniami a zneužiť ich na rôzne účely. 
Súčasný firewall mesta Svit je už zastaralý a nepodporovaný. 
V prípade poruchy, útoku sme nedostatočne chránený a za 
odstránenie bezpečnostného incidentu by mohli vzniknúť 
neočakávane náklady. Postupom času sa táto situácia bude 
zhoršovať. Firewall musí spĺňať súčasné bezpečnostné požiadavky. 
V roku 2022 aj v roku 2023 bol up-date firewall navrhovaný na 
začlenenie do rozpočtu. Kapitálový výdavok na nákup hardvéru 
schválený nebol. Navrhujeme preto navýšiť rozpočet v položke 
Nákup výpočtovej techniky o sumu 2 500,- € z kapitálových príjmov 
Mesta svit. Finančná komisia odporúča schváliť navýšenie rozpočtu 
v položke Nákup výpočtovej techniky o sumu 2 500,- € z 
kapitálových príjmov Mesta Svit. 

  - bez pripomienok  

J. Hutník  - prečítal druhý bod z dôvodovej správy – Opravy a údržba ciest, 
chodníkov, komunikácií  v meste Svit. Mesto Svit má v pláne 
pokračovať v opravách chodníkov a komunikácií.  Na zabezpečenie 
prác je potrebné zrealizovať v rámci rozpočtu mesta úpravy, ktoré 
umožnia plánované práce vykonať. Keďže  opravy vykonávajú 
Technické služby, navrhujeme presun vo výdavkovej časti rozpočtu 
MsÚ -TS v sume 30 000,- €. Celkové náklady rekonštrukcie 
a prepočet na 1m2 chodníkov sú uvedené v prílohe dôvodovej 
správy. Finančná komisia odporúča schváliť presun vo výdavkovej 
časti rozpočtu v zmysle návrhu. 

 - bez pripomienok 

J. Hutník  - prečítal tretí bod z dôvodovej správy – Zmena riešenia hygieny 
psov. Mesto Svit v rámci úsporných opatrení vypovedalo zmluvu so 
spoločnosťou ECO DOG TOILET GROUP s.r.o. (IČO: 50357514). 
Majiteľom psov, ktorí riadne platia daň za psa, bude mesto 
poskytovať bezplatne vrecká na psie exkrementy. Tieto vrecká budú 
nakupovať a poskytovať TS Svit. Z tohto dôvodu je potrebné 
presunúť sumu 1 650 € pôvodne rozpočtovanú na bežné výdavky 
mesta Svit na položku TS – TKO. Finančná komisia odporúča 
schváliť presun vo výdavkovej časti rozpočtu v zmysle návrhu. 

 - bez pripomienok 

J. Hutník  - prečítal štvrtý bod z dôvodovej správy – Navýšenie rozpočtu na 
projektové dokumentácie, Projekt revitalizácie 9.mája. Jedným 
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z projektov zaradených do Výzvy na podporu rozvoja prvkov 
zelenej a modrej infraštruktúry v obciach a mestách  je Revitalizácia 
9. mája - projekt zameraný na revitalizáciu plochy na ul. 9.mája, 
Vybudovanie nových chodníkov, parkovacích plôch, záhonov, 
výsadba drevín, prvky vodozádržných opatrení. Predpokladaný 
náklad na projektovú dokumentáciu je 20 000,- €. 

D. Vojsovičová - konštatovala, že v tomto prípade sa jedná o plochu, ktorá bola 
riešená petíciou občanov. Chceme teda týmto projektom, touto 
projektovou dokumentáciou vykonať opravu tohto územia.  

D. Martinková - opýtala sa, či sa to týka celého vnútrobloku 9. mája. Je to celá tá 
časť pred výškovými budovami aj ulica 9. mája je tam zahrnutá? 

D. Vojsovičová - odpovedala, tam nie je zahrnutá komunikácia. Ide o niečo také, 
aké mesto robilo pri revitalizácií územia. Pôjde sa do parkovacích 
miest, chodníkov, zelene a dúfam, že tam bude aj mobiliár s hracími 
prvkami. Komunikácia nie je oprávnený náklad. 

D. Martinková - opýtala sa, či parkovacie miesta budú pri bytovkách, či je to 
plánované nejako inak. 

D. Vojsovičová  - projektová dokumentácia zatiaľ nie je, schvaľujeme prostriedky na 
projektovú dokumentáciu. 

I. Zima - ocenil by som, keby sme my, ako poslanci mali možnosť byť 
nejakým spôsobom informovaní o priebehu návrhu tohto projektu. 
Aby sme sa to nedozvedeli len keď to už bude vo finále.   

D. Vojsovičová  - opýtala sa, akou formou si to poslanec Zima predstavuje. 

I. Zima - odpovedal, že formou pracovného stretnutia, kde nás projektant 
oboznámi so zámerom, aby sme o tom mali aspoň nejakú 
predstavu. 

D. Vojsovičová - konštatovala, že toto je väčšinou predmetom rokovania komisií, 
ale nie je problém zorganizovať takéto stretnutie. Poprosím 
investičné oddelenie aby na to myslelo a prizvalo Vás. 

D. Martinková - povedala, nemám pocit že investičná a stavebná komisia mali 
v tomto období možnosť vyjadriť sa dopredu ku nejakým projektom. 
Väčšinou dostali len finálnu podobu, napr. štúdiu rozloženia ihrísk. 

D. Vojsovičová - štúdia rozloženia ihrísk bola prerokovaná niekoľkokrát na stretnutí 
s poslancami a poslanci mali možnosť sa ku nej vyjadriť.  

M. Jambor  - ja som nebol prizvaný, až finálnu verziu som videl.   

D. Vojsovičová  - tak pardón, vy ste neboli vtedy žiaden konateľ. Ospravedlňujem 
sa.  



31 
 

M. Jambor - ani pán poslanec Drobný nebol prizvaný, len finálnu verziu sme 
dostali.  

J. Drobný - a teraz k čomu sme neboli prizvaní? Lebo niekoľko stretnutí bolo.  

M. Jambor - k štúdií rozloženia ihrísk? 

D. Vojsovičová - veď predsa na tých stretnutiach boli aj iní zástupcovia. Napr. pán 
Joppa, pán Havlíček. 

M. Jambor - ale to bolo ešte pred štúdiou rozloženia ihrísk. Dostali sme iba 
finálnu verziu. 

 D. Vojsovičová - ale základné zadávacie podmienky boli dané z tohto stretnutia. 
Boli zadávacie podmienky, ktoré sa potom už nemôžu meniť. 
Beriem na vedomie, aby ste boli prizvaní a aby ste mali možnosť 
vidieť aká je to možnosť zasahovať do tohto procesu. 

J. Hutník  - prečítal štvrtý bod z dôvodovej správy – Navýšenie rozpočtu 
Projektová dokumentácia „Futbalové ihrisko s umelým povrchom“. 
Dňa 17.8.2023 na 7. zasadnutí Mestského zastupiteľstva poslanci 
schválili na vypracovanie projektovej dokumentácie pre futbalové 
ihrisko s umelým povrchom sumu 10 000 € s DPH. Z dôvodu 
výrazného navýšenia, ktoré vzniklo medzi očakávanou cenou 10 
000 eur uvedenou v rozpočte a zistenou predpokladanou hodnotou 
zákazky, mesto spolu s FK Svit presnejšie došpecifikovalo 
zadávacie podmienky pre určenie novej predpokladanej hodnoty 
zákazky. Predpokladaná hodnota zákazky vypracovania projektu 
po doručení ponúk dňa 16.08.2024 bola stanovaná na 14 511 eur. 

M. Jambor - chcem si len potvrdiť, že z poslednej PHZ bolo v zadávacích 
podmienkach osvetlenie aj chladenie. Je to tam zakomponované? 

M. Šmáliková  - odpovedala, že áno, je to tam zakomponované. 

J. Hutník  - prečítal piaty bod z dôvodovej správy – Projekt ulice Štúrova – 
spoluúčasť mesta. Na základe Výzvy na odstraňovanie kľúčových 
úzkych miest na cestnej infraštruktúre, zlepšenie regionálnej 
mobility a modernizácie miestnych komunikácií bola vypracovaná 
PD na projekt Ulica Štúrova - hlavným cieľom je zvýšiť bezpečnosť 
účastníkov cestnej premávky a vytvorenie parkovacích miest. Je 
potrebné zahrnúť do rozpočtu plánovanú spoluúčasť mesta Svit na 
projekte, ktorá predstavuje 8% plánovaných výdavkov. Plánované 
výdavky sú v sume 280 000,- €, čiže spoluúčasť mesta predstavuje 
22 400,- €. Finančná komisia odporúča schváliť zmenu rozpočtu 
v zmysle návrhu s použitím výnosu z poplatku za rozvoj 
predchádzajúcich rokov. 

R. Bartoš - jedná sa o vnútroblok Štúrova, od 9. mája až po ul. Štúrovu, medzi 
školou a bytovkami.  
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D. Vojsovičová  - jedná sa o komunikáciu, výmenu asfaltového povrchu. Ja budem 
konkrétnejšia, ideme do vnútrobloku, od križovatky Križiak až po 
súčasné napojenie sa na Štúrovu ulicu, čiže aj to esíčko okolo 
nového parkoviska Materskej školy.  

R. Bartoš  - ide hlavne o to, že teraz sme tam rekonštruovali tie parkovacie 
miesta, vytvorilo sa parkovisko pre škôlku, čiže frekvencia áut je 
tam zvýšená a chceli by sme preto dať dokopy tú cestu do užívania 
schopného stavu.  

D. Vojsovičová - našim cieľom je, aby to bolo z dotačnej výzvy.  

J. Hutník - prečítal šiesty bod z dôvodovej správy – Navýšenie rozpočtu MŠ 
Mierová. Aktuálna situácia hospodárenia MŠ Svit v roku 2024 – 
škôlka má mesačné náklady vo výške 64 tis. €, z toho 58 tis. € na 
mzdy + 6 tis. € na energie. Schválený rozpočet na r. 2024, ktorý bol 
vyrátaný vo výške určených prostriedkov na počet detí k 
02.09.2023, predstavuje sumu 642 451,- € = 53 537 € / mesiac, z 
čoho vyplýva deficit cca 10 tis. € mesačne na bežnú prevádzku bez 
fungovania novej prístavby. Pokrytie tohto deficitu znamená 
navýšenia rozpočtu o cca 120 tis. €. Na základe počtu zapísaných 
detí bude od 1.9.2024 otvorená 1 nová trieda, čo znamená prijatie 
2 pedagogických zamestnancov + 1 nepedagogického na ½ úväzku 
(kuchárka / upratovačka). Predpokladané náklady na novú 
prístavbu: energie cca 60 000,- € (odhad Bytového podniku) Škôlka 
preto požiadala o navýšenie rozpočtu o 200 000,- €.Uvedenú 
čiastku navrhujeme riešiť doplnením objemu finančných 
prostriedkov z Rezervného fondu v objeme 180 000,- € v zmysle 
novely zákona č. 583/2004 § 21j zo dňa 1.5.2024 

 - bez pripomienok  

D. Vojsovičová   - prečítal dôvodové správy ku bodom 7 až 10 z bodu programu č.27 
MsZ. Ide o vyrovnanie rozpočtu na výdavkovej a príjmovej časti 
jednotlivých položiek pre CVČ – krúžkovú činnosť a mestské tábory, 
Kultúrnu činnosť, ZOS a navýšenie rozpočtu pre poštové služby. 
Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
2:37:05 do 2:38:15. 

 - bez pripomienok 

D. Vojsovičová - pokračovala bodom 11 - Dofinancovanie vybavenia Zariadenia pre 
seniorov vo Svite. Na základe dôvodovej správy informovala 
o potrebe do vybavenia prevádzkových priestorov kuchyne, 
práčovne, interiéru, ako aj zakúpenia zdravotníckych pomôcok pre 
novovybudovane Zariadenie pre seniorov. Informovala, že výdavky 
sa podarilo mestu znížiť. 

 - bez pripomienok 
 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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J. Hutník - prečítal 12 bod z dôvodovej správy – riešenie havarijného stavu 
futbalového štadiónu. Na základe listu pripravil správca futbalového 
štadióna Bytový podnik Svit, s.r.o. rozpočet na opravu vo výške 9 
556,73 € a to komplexná obnova 3 šatní a zateplenie časti 
vonkajšej fasády. Po prerokovaní na Komisii výstavby, životného 
prostredia, architektúry a urbanizmu Mesta Svit bola do zámeru 
doplnená aj výmena  podlahovej krytiny v chodbe. Celkový náklad 
je teda 10 382,39 €. Finančná komisia odporúča MsZ schváliť 
rozpočtové opatrenie v sume 10 383,- € s použitím príjmov 
z Dobropisov / príjmov minulých období. 

J. Drobný  - povedal, že samozrejme súhlasí s rozpočtovým opatrením. 
Povedal, že v havarijnom stave ja aj šatňa mužov v Iskra aréne. Pri 
každom väčšom daždi je vytopená a navlhne. Je tam starý koberec, 
ktorý potom zapácha. Chceli by sme to vymeniť za linoleum ktoré 
by asi v šatni malo byť. Odhad tejto výmeny je cca 2000 €. P. Hus 
mi asi pred mesiacom povedal, že on ako Bytový podnik má len 
800 € na to. Čiže 1200 € chýbalo. To je jedná vec, ktorú by bolo 
potrebné urobiť v Iskra Aréne. Druhá vec je, že pred 3 rokmi bola 
urobená nová palubovka vo veľkej aj malej telocvični. Už vtedy nám 
zhotoviteľ povedal, že by bolo vhodné zakúpiť čistiaci stroj, lebo 
umývanie mopmi je nedostačujúce. Nový stroj stojí viac ako 4000 
€, a ponúkol nám aj možnosť kúpiť používaný stroj za 2200 €.  
Chcem sa preto opýtať, alebo navrhnúť, či by v rámci tohto bodu 
bolo možné navrhnúť zvýšenie prostriedkov pre Bytový podnik 
o nejakých 4000 €, ktoré by mohli ísť na podlahu a čistiaci stroj 
v Iskra aréne. Čistiaci stroj výrazne predĺži životnosť laku.  

D. Vojsovičová  - pán viceprimátor, ale toto nebolo predložené v žiadnej komisií 
a ani návrh rozpočtového opatrenia nie je takto schválený.  

S. Vaščáková - na tej položke, z ktorej navrhujeme toto pokryť ani nemáme 4000€ 
navyše. Doplniť to nemôžem, musela by som nájsť krytie. To sa tak 
ľahko nedá. 

J. Drobný - rozumiem tomu, ja som sa tiež len z materiálov dozvedel, že sa to 
takto dá. Pretože pred mesiacom, alebo dvoma mi bolo povedané, 
že máme len 800 € a teraz pozerám, že sa našlo aj viac. 

D. Vojsovičová  - ale to sú dve rôzne položky. 

J. Drobný - môj záver je taký, že sa pýtam, či vieme nájsť cestu, aby sme 
zafinancovali tieto dve veci.  

D. Martinková - predovšetkým mesto musí nájsť zdroje financovania, my tu 
nerozhodneme o tom. V súvislosti s tým sa spýtam, či boli využité 
výzvy z PSK, tie sú zamerané na takéto veci, na šport, sociálnu 
oblasť. Boli využité tento rok? Keď my zdroje nemáme, tak hľadám 
iné možnosti ako nájsť financie. 

M. Šmáliková - výzva využitá bola, ale nevedeli sme o tejto požiadavke Iskry. Tieto 
prostriedky boli využité na Dni mesta.  
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D. Vojsovičová - ja navrhujem, aby mala tento bod ekonómka možnosť spracovať 
a uvidíme čo z toho vyjde a bude to zaradené do finančnej 
komisie.  

J. Hutník - prečítal 13 bod z dôvodovej správy – SŠ Mierová – organizačná 
zložka ZUŠ Mierová – dofinancovanie bežných výdavkov. SŠ 
Mierová požiadala listom z 5.2.2024 o navýšenie rozpočtu 
organizačnej zložky ZUŠ Mierová o 36 312 € z odôvodnením, že 
aktuálny mesačný príspevok nepokrýva ani základné mzdy 
zamestnancov, mesačne chýba 3 026 €, čo predstavuje ročne 
požadovanú sumu 36 312 €. Žiadosť bola opakovane 
prerokovávaná na Komisii školstva a Finančnej komisii. Keďže MŠ 
Svit neuzatvorila nové pracovné zmluvy od septembra, na ktoré 
bolo plánované rozpočtové opatrenie v sume 20 000 € 
z rezervného fondu, navrhujeme použiť týchto 20 000 € na 
dofinancovanie ZUŠ. Stanovisko fin. komisie: Finančná komisia 
odporúča MsZ schváliť rozpočtové opatrenie v sume 200 000 € 
z rezervného fondu pôvodne určených pre dofinancovanie MŠ Svit 
nasledovne: MŠ Svit bude dofinancovaná sumou 180 000 € 
namiesto 200 000 € navrhovaných v júni kvôli zmene podmienok – 
neuzatvoreniu nových pracovných zmlúv. Dofinancovanie ZUŠ 
Mierová v sume 20 000 €. 

D. Vojsovičová - my sme čakali na stanoviská z komisií Finančnej a z Komisie 
športu a školstva. Pretože táto požiadavka bola daná zo Spojenej 
školy vo februári 2024. Vtedy deklarovali, že nemajú dostatok 
finančných prostriedkov. Následne išla táto požiadavka 7.2. do 
komisie finančnej so záverom, že si žiadajú doplniť podklady 
z Komisie športu a školstva. 8.2. to prejednala Komisia športu 
a školstva s tým, že žiada predloženie podkladov. Nič sa nedialo, 
podklady neboli predložené žiadne. 14.5. obe komisie na svojom 
zasadnutí: Finančná komisia vracia do Komisie školstva, pretože 
nemala na základe čoho rozhodovať. Záver z Komisie školstva je 
taký, že žiadajú o vypracovanie Finančnej analýzy, analýzy úväzkov 
a podobných vecí. Pokiaľ mi je známe, žiadna analýza pripravená 
nebola. Aj napriek tomu, že sme z mesta deklarovali, že nemáme 
finančné prostriedky na dofinancovanie tak ako to bolo po iné roky 
z vyššieho príspevku daní. Aj napriek tomu že škola dostáva 100% 
tak ako jej to patrí zo zákona. Škola nepodnikla žiadne finančné 
opatrenia na to, aby získala prostriedky a žiadosť o dofinancovanie 
36000 € sa tu objavila znova. Mňa prekvapuje jedno, dobre viete, 
že sme prišli o časť finančných prostriedkov z Materskej školy, 
pretože sme nerokovali a neotvorili nové triedy a neprijali sme 
nových zamestnancov. Áno, ušetrili sme do konca roka, ale určite 
nie v rozpočtovom roku 2025, čo nás určite dobehne, ale o tom ste 
boli informovaní. Teraz bez akýchkoľvek analýz Finančná komisia 
rozhodne, že 20 000€ ktoré sme ušetrili, pretože ich nedáme 
Materskej škole, dáme na pokrytie výdavkov Mierovej školy. Nie je 
mi to jasne, neviem prečo to tak má byť, pretože som sa 
nedozvedela nič.   
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D. Martinková - my sme nerozhodli, my sme len odporučili.  

D. Vojsovičová - odporučili schváliť, ešte ste aj našli zdroj. Nerozhodli, veď 
rozhodneme my tu teraz.  

D. Martinková - ako MŠ, tak aj ZUŠ spadajú pod mesto. 

D. Vojsovičová - nie, je tu rozdielny koeficient financovania. 

S. Vaščáková  - ZUŠ spadá pod financovanie štátu, MŠ spadá pod mesto. 

D. Martinková - našim zámerom bolo pomôcť ZUŠ ke. Trikrát dávali žiadosť. My 
sme mali snahu to prehodnotiť a zapracovať a nájsť ten problém, 
prečo im mesačne chýba 36000€, čo je mesačne 3000 €. 

D. Vojsovičová  - ale my vieme prečo je tam ten problém. My sme ho nepotrebovali 
nájsť. Tu nie je otázka, či im musíme, alebo nemusíme dať peniaze. 
Tu je otázka, ako budete postupovať, keď tu príde akýkoľvek iný 
subjekt, ktorý dostáva dotácie na svoje fungovanie a povie: dajte 
mi, mám málo. Mne sa len o to jedná, na základe čoho ste rozhodli. 
Keďže analýza nebola urobená a nie je jasné prečo toto vzniká, tak 
som požiadala pani riaditeľku, aby nám prišla ozrejmiť prečo je 
takýto stav a ako vznikol. Ja Vás ale upozorňujem, že bude  
konsolidácia financií, my budeme mať schodok v príjmoch ktoré 
máme dostať. Poprosím pani riaditeľku aby nám prišla vysvetliť 
daný stav. 

E. Berezovskijová - informovala o situácií na SŠ Mierová za posledné roky. 
Informovala o počte žiakov, učiteľov, o úväzkoch učiteľov na ZUŠ. 
Predostrela návrhy na zlepšenie rozpočtu navýšením školného, 
alebo plánovanie projektov na zviditeľnenie školy. V diskusií 
vysvetlila ako funguje ZUŠ, čo sa týka úväzkov učiteľov. Dostupné 
na https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
2:54:50 do 3:24:20. 

D. Martinková  - ja by som ešte celkovo k tým rozpočtovým opatreniam chcela 
niečo povedať. Pred chvíľkou sme schválili Záverečný účet za rok 
2023, kde do rezervného fondu na ďalší rozvoj mesta prejde čiastka 
489 000€. No môžeme však povedať, že schválením teraz 
vymenovaných rozpočtových opatrení bude rezervný fond takmer 
vyčerpaný. Približne 80% z týchto financií bude použitých na 
dofinancovanie starých projektov. Poukázala na zlé plánovanie 
financií a apelovala na hľadanie úsporných opatrení, pretože bude 
problém zostaviť rozpočet na nasledujúci rok Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
2:55:15 do 3:27:33. 

J. Hutník  - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.27 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s


36 
 

Hlasovanie k bodu č. 27 

Prítomných: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 
Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková,  D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

Neprítomní 2 poslanci (L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 10 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Hollý, M. Jambor, E. Kačmarčíková, D. Martinková, M. 
Míčka, M. Šramková, I. Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K 28  

Uzn 81/2024 Vyjadrenie k žalobe o preskúmanie zákonnosti Uznesenia 
Mestského zastupiteľstva mesta Svit č. 84/2023 zo dňa 
28.09.2023, ktorým mestské zastupiteľstvo v zmysle ustanovení 
§ 11 ods. 4 písm. k) a § 12 ods. 11 v spojení s § 30f zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
schválilo Dodatok č. 4 Rokovacieho poriadku Mestského 
zastupiteľstva mesta Svit 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu k bodu programu č. 28. V zmysle výzvy 
Správneho súdu v Košiciach, zo dňa 22.07.2024, sp. zn.: 
6S/31/2024-76 týmto Mestské zastupiteľstvo mesta Svit predkladá 
písomné vyjadrenie k žalobe žalobcu, Okresnej prokuratúry 
Poprad, zo dňa 03.05.2024, sp. zn.: Pc 27/24/7706 – 6. Keďže si 
súd vyžiadal vyjadrenie formou uznesenia, predkladáme toto 
vyjadrenie do MsZ. Samotný text bude prílohou uznesenia MsZ 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu k bodu č. 28.  

M. Hollý -  tento bod je, všetci vieme, záležitosťou skupiny siedmych 
poslancov, ktorí schválili to uznesenie. Som prekvapený, že nie ste 
v dostatočnom počte, na tomto zasadnutí. Pretože je to ako keby 
vaša agenda, potvrdenie vášho rozhodnutia. Snáď nečakáte, že 
keď sme to odmietli na začiatku, že to teraz odhlasujeme. My nie 
sme právnici, aby sme posudzovali či to je alebo nie je v súlade so 
zákonom.  

D. Martinková - o tom rozhodne súd. Ja v tom nevidím nič zlé. V podstate ten krok, 
ktorý sa urobil je len na sprehľadnenie fungovania, 
o transparentnosť. Aj keď ste proti tomu, ja by som dala šancu tomu 
súdu, nech rozhodne, či máme pravdu my, alebo vy.  Súd rozhodne. 

J. Hutník  - prečítal návrh uznesenia. 
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D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.28 

Hlasovanie k bodu č. 28 

Prítomných: 9 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, 
M. Jambor,  D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

Neprítomní 3 poslanci (E. Kačmarčíková, L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 5 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, D. Martinková, M. 

Míčka, M. Šramková) 

 Proti návrhu: 2 poslanci (M. Bezák, I. Zima) 

 Zdržali sa:  2 poslanci (J. Drobný, M. Hollý) 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že uznesenie bolo prijaté 

K29 

Uzn 82/2024 Žiadosť o schválenie finančnej rezervy v rozpočte 

D. Šipošová - prečítala dôvodovú správu k bodu č. 29. Informovala prečo sa 
tento bod zaradil narýchlo do rokovania zastupiteľstva bez 
prerokovania v príslušných komisiách. Finančná rezerva, ktorá sa 
týmto uznesením schváli bude použitá na zapojenie sa do výzvy na 
získanie Bibliomatu pre Mestskú knižnicu. Radi by sme sa zapojili 
do grantového programu Nadácie Pontis –  Malé projekty, ktorý je 
zameraný na inovátorské IKT produkty či služby. Žiadatelia sa môžu 
uchádzať maximálne o 10 000 €. Keďže cena bibliomatu je 
momentálne cca 13 350 €, ak by sme boli s našou žiadosťou 
úspešní, potrebovali by sme dofinancovať projekt o 3 350 €. 
Veríme, že zvážite prínos tohto zariadenia pre naše mesto a jeho 
obyvateľov a finančnú rezervu nám v rozpočte na rok 2025 
schválite, a tak nám umožníte sa do výzvy zapojiť. Dostupné na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s od 
3:37:55 do 3:40:54. 

D. Vojsovičová  - otvorila rozpravu k bodu č. 29. 

I. Zima - ak by ste boli úspešní, robili by ste niečo s pracovnou dobou? 

D. Šipošová - určite nie 

J. Hutník  - prečítal návrh uznesenia. 

D. Vojsovičová - dala hlasovať k bodu programu č.29 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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Hlasovanie k bodu č. 29 

Prítomných: 9 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, 
M. Jambor,  D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

Neprítomní 3 poslanci (E. Kačmarčíková, L. Kalász, I. Švagrovská) 
 
Za návrh: 9 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, 

M. Jambor,  D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. 
Zima) 

 Proti návrhu: 0 poslancov 

 Zdržali sa:  0 poslancov 

K 30 Interpelácie poslancov 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že do začiatku  dnešného rokovania boli zaslané 3 
interpelácie.  

 
Jedna interpelácia od poslankyne D. Martinkovej týkajúca sa chodníku Mierovej ulice 
a 2 interpelácie od poslanca I. Zimu týkajúce sa projektov a výziev v cyklistickej 
doprave a údržby cyklistického chodníka.  
Poslanci prečítali svoje interpelácie.  
 
D. Vojsovičová - konštatovala, že odpovede na interpelácie budú poslancom 

zaslané v stanovenom termíne.  
 

K 31 Diskusia 

M. Šramková  - poďakovala príslušníkom Mestskej polície vo Svite, za ich stálu 
pomoc pri primárnej a sekundárnej prevencií. 

D. Martinková  - všetci poslanci sme boli oslovení mailom, v ktorom sa jednalo 
o dopravné značenie Komenského ulice a Materskej školy. 
Dopravná situácia pri MŠ Mierová. Chcela by som sa opýtať, či to 
bolo nejako doriešené. 

D. Meriačová  - je to sťažnosť, ktorú mesto obdržalo a v rámci zákonnosti má na 
to 60 dní.  

J. Bobulová  - chcela by som sa opýtať na most z Podskalky smerom na 
štrkopiesky, či sa bude riešiť. Pretože je to starý železničný most, 
ktorý je deravý a nebezpečný. Otázka znie, čo s tým?  

D. Vojsovičová - došlo ku zmene vedenia Železníc Slovenskej republiky tak sme 
v rokovaní a snažíme sa aby sme to dopracovali. Prebiehajú 
rokovania a čakať na vyjadrenie kompetentných.  
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D. Martinková - na TS. Od nového roku je povinné triedenie textilu, pripravujeme 
sa na to nejako? 

I. Hus - sme v rokovaní s organizáciami, okrem toho máme kontajner na 
zbernom dvore. Podľa toho ako dopadnú jednania budeme 
pripravovať aj úpravu VZN. Bude sa zvyšovať náklad na odpadové 
hospodárstvo, takže budeme kontaktovať komisie.  

I. Zima - obyvatelia bytového domu na Štúrovej ulici pri Kopčeku ma 
kontaktovali že v priebehu realizácie vodozádržných opatrení došlo 
k poškodeniu verejného osvetlenia. Dlhodobo toto osvetlenie 
nesvieti. Vedia o tom TS, riešia to?  

I. Hus - vieme o tom, sme boli sme v rokovaniach s realizátorom. 
Z vlastnej iniciatívy sme hľadali poruchu. Jedná sa o vetvu, kde by 
sme museli pri hľadaní poruchy jednej lampy rozkopať novú 
výsadbu, a bolo by to nákladné. Pristúpili sme k riešeniu, že sme 
zakúpili fotovoltickú lampu. Dôjde k úspore nákladov. Lampa 
funguje, je na tzv. termo čidlo, teda nebude svietiť celú noc, ale len 
keď prejde človek alebo auto. Budeme to testovať. 

D. Martinková - budú sa realizovať orezy stromov od Štúrovej ulice po autobusovú 
stanicu? Všetky stromy zasahujú do rozhlasového vedenia. 

D. Vojsovičová - treba kontaktovať TS a určite to urobia. 

 

K 32 Záver 

D. Vojsovičová  ukončila 14. riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva 

Poznámky: Celý záznam z rokovania 14. riadneho zasadnutia Mestského 
zastupiteľstva Svit je dostupný na 
https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s 

Súčasťou zápisu z rokovania 13. MsZ je prílohová časť: 

 - prezenčná listina 

 - uznesenia 

 - výpisy z uznesení  

 Ing. Dáša Vojsovičová Ing. Ján Hutník 
 primátorka mesta Svit prednosta 

https://www.youtube.com/watch?v=yD2tp_tgSPk&t=13039s
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Overovatelia: 1. J Bobulová 

 2. M. Hollý 

Zapísala: Jana Špiaková, 4.10.2024 
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